



طلب تعديل اعتماد مستندي / خطاب ضمان  
Amendment Request Form letter of  
Credit/Bank Guarantee

Letter of Credit  اعتماد مستندي

Bank Guarantee  خطاب ضمان

Date         التاريخ

To Qatar National Bank (Q.P.S.C.)

إلى بنك قطر الوطني (ش.م.ع.ق.)

Branch

الفرع

Doc. Credit/Bank Guarantee No.

رقم الاعتماد المستندي / خطاب الضمان

Amount

مبلغ

I/We request that the following amendment(s) be made to the above mentioned LC / LG and notify and advise the beneficiaries by swift/others

ارجو/نرجو منكم اجراء التعديل/التعديلات التالية بالاعتماد المستندي/خطاب الضمان المشار إليه اعلاه مع اشعار المستفيد بذلك عن طريق السويفت/اخرى

We the authorized signatories signed below, agree to apply all the terms and conditions mentioned in the original request to open a documentary credit/issue a letter of guarantee on the above-mentioned amendment request.

نقر نحن المخولين والموقعين ادناه بموافقتنا على تطبيق جميع الشروط و الأحكام المذكورة في اصل طلب فتح اعتماد مستندي / إصدار خطاب ضمان على طلب التعديل المذكور اعلاه.

We the authorized signatories who is authorized to sign this application, irrevocable authorize Mr.

نفوض نحن المخولين / الموقعين ادناه تفويض نهائي لاربعة فيه بتسليم التعديلات / المستندات المتعلقة بالمعاملة المذكورة إلى السيد الاسم

Q.I.D. No. \_\_\_\_\_ to receive the above requested amendment when demanded plus related correspondents.

رقم البطاقة الشخصية \_\_\_\_\_ بإستلام التعديل المرجو إصداره أعلاه عند الطلب وجميع المراسلات المتعلقة به وهذا إقرار منا بذلك.

This application is printed in Arabic & English and in case of conflict between the two texts, the Arabic version shall prevail.

تمت طباعة هذا الطلب باللغتين العربية والإنكليزية، وفي حال وجود تعارض أو تناقض بين النصين، فالنص العربي هو الذي يعول إليه.

I/We hereby authorise you to debit all charges and expenses in connection to:

واننى/ اننا افوضكم/ نفوضكم بفتح المصاريف والعمولة بهذا الصدد على:

My/Our account with you \_\_\_\_\_

حسابي/ حسابنا لديكم

Beneficiary's Account \_\_\_\_\_

حساب المستفيد

Customer/Company Name \_\_\_\_\_

اسم العميل/الشركة

Authorized Signature(s) \_\_\_\_\_

توقيع المفوض/المفوضين